
BESTYRELSESMØDE: NR. 6 2024, OK GORM 

TID:  TIRSDAG DEN 26. NOVEMBER KL. 19.30 TIL 21.30  

OBS: mødestart kl. 19.30 pga. styrketræning.  

STED:  ABRAHAMSENS GÅRD 

 

DELTAGERE: OLE, STIG, BENTE, TOKE & PERNILLE (KK - INVITERET).  

REFERENT: PERNILLE 

AFBUD:  

FORPLEJNING: STIG 

(rækkefølge fra nu: Toke (11/9), Bente (7/10), Stig (26/11), Ole (13/1-25) og Pernille (10/3-25)).  

 

DAGSORDEN 
 

Referat 

1. Godkendelse af referat bestyrelsesmøde nr. 4 
og 5 (elektronisk) 2024.  
 

Opfølgningspunkter:  
 
Bestyrelsen 2025: Alle genopstiller, super 

dejligt       
 
- Børneattester 
   Ole: De nødvendige attester er indhentet. 
 
- Nytårsløb (har Toke spurgt PE?) Ja.  
 
- Terminslisten (vi har budt ind med løb i 
Hastrup). Løbet bliver primo/ultimo 
september 2025.   
 

2. Nyt fra formanden v/Pernille 
 
- Nyt fra JFS 
 
- Klubledermøde 5/11-24 
  Herunder divisionsmatcher. 
  (OBS: mangel på kontroller til DMér) 
 
- Webinarer  
 
- Andet 
 

Bestyrelsesmøde JFS 9. oktober: (Referat er 
sendt ud). 
- Oplæg omkring Landsstævne: 
Intro til frivilligopgaver vedr. L-25 og drøftelse af, 
hvordan JFS kan indgå i opgaven, og hvordan det 
kan organiseres. Efterfølgende drøftelse opfordrer 
til, at frivilligindsatser aftales afdelingsvis, og det 
aftales, at alle afdelinger selv melder ind. Forslag 
om, at afdelingerne indbyrdes kan afregne 
mellemtimer. Frivillig-timerne aflønnes med kr. 
45,00 pr time til foreningen. Henvendelse kan ske 
til: Kristian, 21622115 Niels, 29119888 
LS2025@abildsten.dk 

- Middelfart Sparekasse: kontooverførsel max 
20 tegn! Ole informerer Bent herop.  
- Nye mailadresser formand/kasserer – 
Pernille og Ole arbejder videre med dette.  

mailto:LS2025@abildsten.dk


- Frivillighedsfest: Der nedsættes en 
arbejdsgruppe – festen bliver lørdag den 25. 
januar. PB melder ud, når der kommer mere 
info omkring tilmelding osv.  
- JFS Fælles bestyrelse: ledig plads!  
PB: melder ud til medlemmerne omkring JFS 
og muligheden for at bidrage i bestyrelsen.   
 
Klubledermøde 5/11-24: 
-Mange DMér i Sydkredsen 2025, derfor 
”kun” mulighed for at lave en 1. div. Match. I 
stedet bruger vi Horsens løb i Palsgård, så der 
bliver to 1. divisionsmatcher. 
-Divisionsmatcher 2025: 
2* 1. divisionsmatcher forår 2025 (Palsgård 
12/4 + Vrøgum 15/6)  
3* 2. divisionsmatcher 2025. Datoer endnu 
ikke på plads.  
- Nyt vedr. div. match i reglement: D80 er 
tilføjet. Ny pointtildeling: D/H80 = 4-3-2-1.  
- DM knock-out blliver ifm. DM ugen i Ålborg, 
kun elite (evt. også for bredden?) 
- DM Mountainbike Sydkredsen 2026 (skal det 
arrangeres fælles igen? – Hvis ikke 
Sydkredsen laver arrangementer => mister 
turnus). Sydkredsens arbejder videre med 
dette.  
- Mangler arrangør af DM Sprint/Mix sprint 
2026. Gorm kan evt. byde ind med at tage 
DM Mellem i 2026, hvis dette kan bidrage til 
at løse udfordringen med sprint/mix sprint 
2026. PB melder tilbage til kredsudvalget.  
-Der mangler kontroller til DM Nat 22. marts. 
I Fovslet.  
- KUM 2025: skal Sydkredsen arrangere 
sammen? (klubber går sammen). 
Kredsudvalget arbejder videre med dette.  
- Voksenkurser: der arbejder på en ny fast 
turnusordning.  
 
Webinarer: Ingen kommende. Stig deltog i 
”Fin-vej-i”. 
 

3. Nyt fra kasserer v/Ole 
 

Budget for 2025 
Ole gennemgik budgettet.  



 

4. Nyt fra områderne (meget gerne på skrift) 
   
   - Arrangementer og klubliv v/Bente  
      inkl. Status arrangementer 2025 (hvis nyt).  
 
   - Faciliteter v/Stig 
   - Træning v/Toke 
 
- Nyt fra: 
          Klubhusudvalg v/KK 
          Skiudvalg v/Ole 
          Jelling Musikfestival v/Pernille og Ole 
          Hærvejsløbet v/Pernille 
   

Arrangementer og klubliv v/Bente: 
Klubturen til Gøteborg. En succes med 19 
deltager og 8 træningsløb.  
Budget 21.000 kr. og der blev brugt kr. 
20.792,29 kr. 
Medlemmerne betalte 625 kr. for overnatning 
+ frokost og transport. Klubben betalte 
morgenmad og aftensmad, samt alle 
træningerne. 
Klubmesterskabs løbet i Gyttegård: afventer 
evaluering fra stævneleder. 
Klubfesten: blev afholdt på Bredagerskolen, 
hvilket fungerede godt. 39 deltagere til en 
festlig aften. 
Voksenfesten bliver den 31. januar på AB-
gård. 
 
Faciliteter: v/Stig: 

- Der er afholdt møde i kort og 
skovudvalget, referat er udsendt til 
bestyrelsen. 

- Det er tilbudt Sydkredsen at afholde 
divisionsmatch i efteråret i Hastrup.  

- Se desuden separat punkt omkring 
”Find vej i ” projekter. 

- Kolding har forespurgt om Gorm kan 
stå for fortræning 2 dage ifm. 
Påskeløb 2025. Gorm vil få indtægten 
for løbene. 
(Stig tager kontakt til Per og siger ok, 
vi forventer et setup lignende Snabs i 
2025). 

 

Træning v/Toke:  

Tirsdagsstyrketræning mellem 11-20 

deltagere hver gang – så fremgang i forhold 

til sidste år. Indendørs plads kan være en 

udfordring, man der er desværre ikke så 

meget at gøre ved det. Men alt i alt er det 

positivt. Steen tilbyder introduktion til natløb, 

tilbuddet er blevet brugt 2 gange. 



Egen natløbstræning december og frem. Vi 

snakker om at lave nogle baner på de faste 

poster i Jelling skov, som man så kan løbe om 

Tirsdagen eller som print selv, når det passer i 

ens kalender. Endnu ikke en færdig aftale, 

men Steen er meget positiv om projektet. 

Toke undersøger i forhold til jagt og 

tilladelser.  

Plan for Lørdagstræningsløbene ligger på OK 

Gorms hjemmeside – der er enkelte huller i 

forhold til mødested, men der rykkes for det. 

Ellers lykkedes det med at samle alt 

informationen på en hjemmeside. At nogle af 

den andre klubber så ikke har været gode til 

at videreformidle informationen, er en anden 

sag. Det har de så fået gjort nu. 

B&U: 

-Vigga og Alberte havde en god oplevelse til 

KUM, og det lader til at havde været et godt 

arrangement. 

-Alberte køre på med U2 kursus, 1 kursus i 

Silkeborg med 15 løbere fra Syd og Nord. 

Vi har fået en god børnegruppe med 9 løbere 

og 3-4 i ungdomsgruppen. Der arbejdes på at 

lave specielt træningstilbud til de helt små, en 

blanding mellem o-løb og leg. 

Toke mangler at følge op på TVO i forhold til 

Vigga og Alberte. 

Rekruttering 

Ingen fysiske møder siden sidst. Planlægger at 

indkalde til møde i starten af det nye år, i 

forhold til strategi 2025. – rekruttering i 

forhold til vores børnegruppe. 



Unge Fællesskaber i friluftslivet.  Vi har 

tilmeldt os som et 3 årigt projekt, hvilket 

betyder at vi skal stille som til rådighed for at 

introducerer unge til orienteringsløb i OK 

Gorm, hvis der er nogen som retter 

henvendelse. Det kan sagtens være i 

forbindelse med den almindelige 

tirsdagstræning.  

Der sker pt ikke så meget og der har ikke 

været nogen henvendelser. 

Talent/Elite: 

Regner med at vi skal stikke hovederne 

sammen i forhold til Josefines støtte i 2025 nu 

da hun er. udtaget til landsholdet i 2025. 

Hærvejsløbet:  
Mail fra Henrik. Gorm har sagt ja til at hjælpe 
med test af ny rute. Skal sende rytterne afsted 
fra Gormshallen (en begrænset opgave). 
Henrik er tovholder på dette.  
 
Klubhusudvalg: v/KK:  
Se referat i Dropbox. 
 
Ski v/Ole:  
Ole sender mail ud ift. koordinering af 
opgaver mm.  
Snescooter: IB 
Der arrangeres pt. ingen ture.  
 
Jelling Musikfestival:  
Der har været møde (Grethe og Ole deltog). 
Ole: De vil indkalde til nyt møde ”sidst i 
november”.  
 

5. Tilskud mm. fra Kommunen v/KK 
 
- Generel opsummering af sagen med Vejle 
Kommune.  
 
- Åbent madpakkerum mm.  

KK giver et kort referat ift. kommunikationen 
med kommunen. (se også Dropbox).  
Skal Madpakkerummet have status som 
Skovhyttestatus? Hvilket medfører et tilskud 
på 30.000 kr./år. Rummet skal så have lås på i 
perioden: hverdage kl. 8-15 og kan bookes.  



(se dokument i Dropbox).  
 
- Lokaletilskud 
 

KK går videre med dette og laver ansøgning.  
 
Lokaletilskud: KK laver ansøgning omkring 
ændring af tilskudsmodel (til 
underskudsmodel).  
(dokumenter ligger i Dropbrox). 
 

6. Fordeling af opgaver som Bent har haft – se 
liste i Dropbox.  
 

Arrangementsudvalget kan tilbyde at 
overtage følgende opgaver: 
- Administration af engangsservice i kælderen 
- Administration af drikkevarer i kælderen 
- Mandskab til ruterne ved Jellingløbet (28 
personer) 
Herunder udfærdigelse af instrukser herfor. 
- DM medaljeoversigter 
- Klubmesterskabsoversigter 
 
Listen blev gennemgået og ansvarlige sat på. 
PB koordinerer med Bent.  
 

7. Talent/Elite 2025 
 
- Eliteklubforum 26. november (aftalt at Claus 
deltager).  
- Budget 2025/nyt setup (Josefine) 
 

Elite: Nyt setup (Ingen Team Danmark støtte) 
- Claus er til møde i aften.  
Årsfee Josefine 2025 = 10.000 kr.  
Støttekoncept meddeles Josefine ultimo 2024. 
Toke følger op på dette.  

8. DGI Landsstævne 2025 v/Ole og Pernille 
 
 

Skal vi melde os som klub?  
Ole går videre med dette og laver oplæg til 
klubbens medlemmer.  
 

9. Indstilling priser 
 
- JFS (frivillighedsprisen) 
- Vejle Kommunes priser 
 

Pernille går videre med dette.   

10. Find vej projekter 
- Se Separat Word dokument 
- Bestyrelsesbeslutning omkring fremtid ønskes 
 

Interesse for at få tegnet en ny version af 
”Find vej i” Kongernes Jelling. Afventer 
Anesmindeprojekt for igangsætning. Der er 
pt. ingen konkrete aftaler. 
 
KK anbefaler at vi får lavet en ny ”Find vej i” 
Jelling Skov folder. 
 
QR kode til betaling af kort. 



Stig laver beskrivelse og arbejder videre med 
dette. 
 

11. Næste bestyrelsesmøde  
 
 

Næste møde er mandag den 13. januar 2025. 
Forplejning: Ole.   

12. Evt. 
 
 
 

Beretninger sendes til Pernille senest søndag 
den 5. januar 2025.  
 
Projekt ”Jelling Palisadeløb”: 
Mulighed for at søge puljen ”Bevægelsens 
år”. KK deltog i mødet og arbejder videre med 
dette. Nyt møde 7/1-25.  
 
Kongernes Jelling har sagt ja ift. opdatering af 
projekt og kort ”Kongernes Jelling”.   
 

 


